

Brief CV

中文姓名/ Name	冯晓刚/Feng Xiaogang	性别/ Gender	男/man	
职称 (Pro./Dr.)	副教授/associate professor	国家 /Country	中国/China	
所在单位 University/Department	西安建筑科技大学 / Xi'an University of Architecture and Technology			
研究领域 Research Area	环境遥感与全息化古建遗址保护			
<p>Brief introduction of your research experience:</p> <p>中文介绍: 冯晓刚（1979），男，陕西宝鸡岐山人，博士，副教授，硕士生导师，九三社员，现任西安建筑科技大学建筑勘测研究所所长，陕西省测绘地理信息学会理事、陕西省测绘地理信息产业协会理事，陕西省几何量计量技术委员会委员，陕西省测绘地理信息学会工程测量委员会委员。主要从事工程测量、地理信息系统、遥感与 3S 技术与应用等方面的教学工作，主要研究方向为环境遥感与全息化古遗址保护等。主持和参与国家级、省部级及厅局级项目 10 余项，发表学术论文 30 余篇。</p> <p>英文介绍: Xiaogang Feng (1979-), Ph.D., associate professor, master's supervisor, College of Architecture, Xi'an University of Architecture and technology. Director of Institute of Building Survey and Mapping. Director of Shaanxi Society for Surveying, Mapping and Geo-information. Director of Shaanxi Provincial Association for Geographic Information Service. The member of Shaanxi Geometric Measurement technical Committee. The member of Engineering Surveying Committee of Shaanxi Surveying and Mapping Geographic Information Society. He is mainly engaged in the teaching of engineering surveying, Geographic information system, remote sensing and 3S technology and application, and his main research direction is environmental remote sensing and holographic ancient site protection. Presided over and participated in more than 10 national, provincial and bureau level projects, and published more than 30 academic papers.</p>				